
 

 
 

JEGYZŐKÖNYV 

Elnökségi ülés 

2021. január 6. 18:00 

Helyszín: Online, Microsoft Teams 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Eszterhai Marcell 

ELTE ÁJK HÖK Pásztor Csaba 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTI HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Livingstone Zoltán Ajene 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnökhelyettes) 
ELTE EHÖK Bárdosi Bence (szervezet fejlesztésért felelős 

alelnök) 
ELTE EHÖK Bognár Fanni (jegyzőkönyvvezető, elnöki referens) 
ELTE EHÖK Ellenőrző 
Bizottság 

Trencsányi Vivien (elnök) 

 

 



 

 
 

Napirend:  

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

Eszterhai Marcell elnök 18:01-kor megnyitja az ülést. 

1. Aktualitások 

1.1 Szolgáltató Kft: 

Eszterhai Marcell (EHÖK elnök) decemberben látogatást tett a Szolgáltató Kft-

nél, ahol egy konstruktív beszélgetést folytatott az új ügyvezető igazgatóval Varga 

Györggyel és Nagy Gergely Gyulával. Ez részükről leginkább egy áttekintő, igényfelmérő 

beszélgetés volt, átbeszélték az eddigi tapasztalatokat és elvárásokat is. Januártól 

kezdődően a Szolgáltató Kft- új ügyvezetője tervezi felkeresni az összes részönkormányzat 

elnökét, hasonló beszélgetés céljából. 

1.2 Iskolaszövetkezet 

Kassa Gabriellával is egyeztetett Marcell. Elmondja, hogy ebben a hónapban még 

él a keretszerződés a Nebuló iskolaszövetkezettel, de ezután a szerződés lejár és átveszi 

az ELTE Iskolaszövetkezet az ilyen keretek között foglakoztatott hallgatóakt, ennek 

mikéntjéről Nagy Gergely Gyula majd további tájékoztatást nyújt majd az érintettek 

számára.  

 

1.2 Alapszabály módosítása 

Eszterhai Marcell kitér arra, hogy Pintér Mihállyal, a hallgatók ügyvédjével már 

majdnem minden részönkormányzati elnök egyeztetett az alapszabály kari részeinek 

módosításairól. Ha minden részönkormányzati elnök egyeztetett vele, akkor Mihály 

összegyűjti az újabb észrevételeket, és ezek egy elnökségi ülés keretein belül 

megtárgyalásra kerülnek, de ez majd csak a közeljövőben lesz esedékes az elnökségi ülés 

keretein belül.  



 

 
 

1.3 Neptun hirdetőfelület 

Eszterhai Marcell a Neptun átalakításával kapcsolatos, összegyűjtött 

észrevételeket továbbította Cseszregi Tamásnak. Sajnos az Oktatási Igazgatóság egy 

intézményfejlesztési projekt miatt január 15-ig elfoglalt, de azután ezt az ügyet is 

napirendre veszik, és megfontolják azokat.  

1.4 Bírálói vizsgák bevezetése 

Mezey Mercedes, EHÖK szociális alelnök a szociális támogatások bírálásának 

átdolgozását már elindította, a héten már el is kezdődik a bírálók vizsgáztatása. Ezzel 

kapcsolatban Marcell mindenkit kér, hogy jelezzék a kari bírálóknak, hogy minél 

hamarabb jelentkezzenek a megadott időpontokra. Ezzel kapcsolatban annak fontosságát 

is kiemeli, hogy lesz egy EHSZÖB ügyrend és HKR módosítás, amivel majd szintén az 

intézményfejlesztési projekt után tud foglalkozni Cseszregi Tamás és az érintettek.  

1.5 Rektori pályázatok és további kari pályázatok belső ellenőrzése  

Eszterhai Marcell a rektori pályázatok kapcsán elmondja, hogy az ezekkel 

kapcsolatos ellenőrzés a végéhez ért, és ezeket rendben találták, csak néhány kisebb 

kérdés merült fel. A belső ellenőrzésekkel kapcsolatban elég valószínűnek tartja, hogy a 

rektori pályázatok után górcső alá veszik a részönkormányzatok pályázatait is, éppen 

ezért Varga Réka és Szabó Tamás átnézték ezeket és egyeztettek a részönkormányzatok 

ezzel foglalkozó képviselőivel. Az itt elhangzottakat már csak ebből a megfontolásból is 

érdemes beépíteni a pályázatokba a jövőben.  

1.6 ELTE HÖK szervere 

Bárdosi Bence, szervezetfejlesztésért felelős alelnök  elmondja, hogy a korábban 

is említett ELTE HÖK kezelésében lévő szerver hamarosan elindulhat. Ha ebben 

valamilyen formában az egyes részönkormányzatok részt szeretnének venni, akkor az 

erre vonatkozó igényeket ő gyűjti.   



 

 
 

 

1.7 Közéletik ösztöndíjak mértékének rögzítése 

Eszterhai Marcell megkér minden részönkormányzati elnököt arra, hogy ha 

esetleg bizonyos tisztségviselők közéleti ösztöndíjának mértéke nincs küldöttgyűlési 

határozattal is elfogadtatva, azt a közeljövőben mindenki pótolja. 

Eszterhai Marcell 18:46-kor lezárja az ülést.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

________________________________________________ 

Bognár Fanni 

elnöki referens 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

________________________________________________ 

Eszterhai Marcell 

elnök 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

________________________________________________ 

Trencsányi Vivien 

elnök 

Ellenőrző Bizottság 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 


